
P R O T O K Ó Ł Nr6/2022 

z odbytego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej 
i Porządku Publicznego w dniu 21 listopada 2022 r. 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 9°° a zakończono o godz. 104° 

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 
/Zał. Prot Nr 1/ 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Dariusz Szykuła 
2. Pani Ewelina Droździel-Szykuła 
3. Pani Agata Malicka 
4. Pani Aneta Zub 

- Wójt Gminy Adamów 
- Skarbnik Gminy Adamów 
- Pracownik Urzędu Gminy Adamów 
- Przcownik Urzędu Gminy Adamów 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum, 
2. Przyjęcie porządku obrad, 
3. Wyrażenie /sformułowanie/ na piśmie swojej opinii o projekcie budżetu Gminy na rok 2023 

w celu przedstawienia jej Komisji Rewizyjnej oraz Radzie Gminy, 
4. Sprawy różne, 
5. Sporządzenie protokółu z posiedzenia, 
6. Zamknięcie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Pan Przewodniczący Komisji Tomasz Michałuszko - dokonał otwarcia posiedzenia Komisji 
Oświaty Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego Rady Gminy 
Adamów. 
Powitał radnych oraz osoby uczestniczące w posiedzeniu. 
Następnie stwierdził, że na stan 5 członków Komisji, obecnych jest 5, co stanowi niezbędne 
ąuorum do prawomocmości obrad. 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek posiedzenia. 
Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 
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Głosowanie: 
(za głosowało 5 wstrzymało się 0 przeciw 0) 

Ad.3 Wyrażenie /sformułowanie/ na piśmie swojej opinii o projekcie budżetu Gminy na rok 
2023 w celu przedstawienia jej Komisji Rewizyjnej oraz Radzie Gminy. 

Wójt Gminy Adamów stwierdził, że na poprzednich Komisjach Stałych Rady Gminy 
składano różne propozycje podwyżek podatków. Przypomniał, że propozycje te oscylowały 
na ok. 15%. Wójt złożył wniosek o podwyżkę należnych podatków o 17,2%, tj. 
statystycznie tyle, ile wynosi inflacja. Wójt podkreślił, że musimy uwzględniać tu różne 
czynniki jak: podwyżkę płacy minimalnej, podwyżkę energii, realizację zaplanowanych 
inwestycji, dokonanie zmian w planie zagospodarowania przestrzennego, wykonywanie 
działań bieżących itp. 
Wójt poinformował, że zmiany w planie i przekształcanie działek, nie będą realizowane 
z funduszy inwestycyjnych, a zostaną sfinansowane z zadań bieżących. Wójt podkreślił, 
że w tych właśnie zadaniach będą poszukiwane oszczędności. 
Po przeprowadzonej dyskusji Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej 
i Porządku Publicznego opiniuje podwyższenie należnych podatków o 15%. 
Skarbnik Gminy- przedstawiła i omówiła projekt budżetu Gminy Adamów na rok 2023. 
Udzieliła również odpowiedzi i niezbędnych wyjaśnień na wszystkie pytania radnych. 
Komisja po udzielonych wyjaśnieniach i przeprowadzonej dyskusji, pozytywnie opiniuje 
projekt budżetu gminy na 2023 rok. 

Ad.4. Sprawy różne. 

W sprawach różnych poruszano temat związany z nieobecnościami radnych na posiedzeniach 
Komisji Stałych oraz obradach sesji Rady Gminy Adamów. Zgłoszono propozycję zmiany 
zapisów uchwały Rady Gminy Adamów dotyczące wysokości diet. 
Proponowano, aby za każdą nieobecność potrącać 50% diety radnego. 
Przeprowadzono w tej sprawie głosowanie (za 5 przeciw 0, wstrzymał się 0). 
Komisja dyskutowała również o terminach posiedzeń Komisji oraz obrad sesji Rady Gminy 
Adamów. 
Komisja nie wypracowała stanowiska w powyższej sprawie. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała również skrócenie czasu pracy oświetlenia ulicznego 
do godz. 20:00. 
Komisja przychyliła się także do wniosku Wójta Gminy, aby w procesie weryfikacji wyboru 
wniosków dotyczących przekształcenia działek w planie zagospodarowania przestrzennego 
uczestniczyli radni. 
Wniosek o nabycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Adamów dotyczący działki 
położonej w obrębie geodezyjnym Szewnia Górna postanowiono przekazać radnej Bożenie 
Skiba do dalszych konsultacji z mieszkańcami ww. miejscowości. 

Ad.5. Sporządzenie protokółu z posiedzenia. 

Komisja sporządziła protokół z posiedzenia. 

Ad.6 Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Tomasz Michałuszko w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamkną 
posiedzenie komisji. 
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Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Podpisy Komisji: 

3. J/J7?k 

5 m m . M g L . 
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